Ref No: OOEHS / Cir / 72 / 2021-22

December 22, 2021

Circular to Parents: School reopening guidelines - CBSE KG1 to XII and IGCSE R1 to SS

Dear Parents,

Greetings!!!!

Please find below the general guidance for your information.

School Working days with effect from 01 January 2022:

Working Days	Monday to Friday	
Weekend	Saturday and Sunday	

School reopens on Monday, 3rd January 2022

Timings (tentative, subject to relevant ministry approval):

Monday to Thursday	
Reporting Time	7:30 – 7:40 AM
Gates Closes at	7:40AM
School starts	7:40AM
School Ends	1:30 PM
Dispersal	1:30 — 1:45 PM
Friday	
Reporting Time	7:30 – 7:4 0 AM
Gates Closes at	7:40AM
School starts	7:40AM
School Ends	11:3 0 AM
Dispersal	11:3 0 –11:45 AM

- 1. Parents are strictly instructed to pick up their wards on time. On Fridays, no staff will be available on campus after 11:45 AM. Hence, it is the responsibility of the parent to collect their ward(s) on time on all days.
- 2. Mode of learning on Fridays may be on campus / online (subject to relevant ministry approval)
- 3. Timetable will be shared by the class teacher prior to reopening.
- 4. The updates will be available on the school website under circulars tab. (www.ourown.school Information Circulars)

Wishing you and your family, happy holidays and a very Happy and Prosperous New Year in advance.

Thanks and Regards,

Dr. S Reshma Principal



Ref No: OOEHS / Cir / 72 / 2021-22

December 22, 2021

Circular to Parents: School reopening guidelines – CBSE KG1 to XII and IGCSE R1 to SS

أولياء الأمور الأعزاء,

تحية طيبة وبعد,

يرجى الاطلاع أدناه على الإرشادات العامة لمعلوماتك.

أيام الدوام المدرسي اعتبارًا من 1 يناير 2022:

من يوم الإثنين حتى يوم الجمعة	أيام العمل
السبت حتى الأحد	عطلة نهاية الأسبوع

على ان يتم تطبيقه ابتداءاً من يوم الاثنين 3 يناير 2022

المواعيد (مؤقتة ، تخضع لموافقة وزارة التربية والتعليم):

من الأثنين حتى يو م الخميس	
موعد الحضور المدرسي	7:30 – 7:40 AM
موعد اغلاق البوابة	7:40AM
بداية الدوما المدرسي	7:40AM
انتهاء الدوام المدرسي	1:30 PM
الانصراف	1:30 - 1:45 PM
يوم الجمعة	
موعد الحضور المدرسي	7:30 - 7:40 AM
موعد اغلاق البوابة	7:40 AM
بداية اللوما المدرسي	7:40AM
انتهاء الدوام المدرسي	11:30 AM
الانصراف	11:30 – 11:45 AM

- 1. يُطلب من أولياء الأمور بصرامة اصطحاب ابناءهم في الوقت المحدد. لن يكون هناك طاقم عمل في المبنى المدرسي بعد الساعة 11:45 صباحًا يو مالجمعة. وعليه ، تقع على عاتق أولياء مسؤولية استلام ابناءهم في الوقت المحدد في جميع الأيام.
- 2. قد يكون نظام التعليم في أيام الجمعة في المبنى المدرسي / او عن بعد عن طريق الانترنت (تخضع لموافقة وزارة التربية والتعليم)
 - 3. سيتم مشاركة الجدول الزمني من قبل معلم الفصل قبل بداية الفصل الدراسي الجديد.
 - 4. ستكون التحديثات متاحة على موقع المدرسة التعاميم (www.ourown.school Information Circulars)

أتمنى لك ولعائلتك أعيادا سعيدة وعامًا جديدًا سعيدًا ومزدهرًا مقدماً.

PRINCIPAL

مع احر التحيات,

د. س. ريشما مديرة المدرسة